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فیلم کوتاه »هوملس« به کارگردانی محمدرضا هلال زاده، نویسندگی آسیه اسدزاده و تهیه کنندگی 
شهرام اسدزاده ساخته شد و آرش نجفی، مطهره موسوی و امیرعلی احمدیان مقابل دوربین محمدرضا 
هلال زاده رفتند. فیلم کوتاه »هوملس« که با عوامل و تجهیزات سینمایی به صورت فشرده طی سه روز 
ساخته شــده، به موضوع اجتماعی کارتن خواب ها پرداخته اســت. محمدرضا هلال زاده بازیگر تئاتر و 
سینماست که دوره های بازیگری حرفه ای خود را نزد مهتاب نصیرپور و محمد رحمانیان گذرانده و از سال 
۸۸ شروع به فعالیت کرده است. او در نمایش های متعددی از جمله »خروس«، »مرگ« و... و همچنین در 

فیلم های »رستاخیز«، »از پشت سر«، »پلن ب«، »راز سامیه« و... ایفای نقش کرده است./مهر

نخستین نشست اعضای مجمع مشورتی تحلیلگران ساترا با حضور سعید مقیسه رئیس ساترا، با مأموریت 
مجمع تشکیل شد. رئیس ساترا در این نشست گفت: سازمان تنظیم مقررات رسانه های صوت و تصویر فراگیر 
در فضای مجازی در سال گذشته در راستای حمایت از حقوق بخش خصوصی مجمع »رصتا« را راه اندازی 
کرد و اکنون در راستای حمایت از حقوق معنوی مردم، مخاطبان و کاربران، مجمع مشورتی تحلیلگران 
سریال ها و تولیدات محتوایی ســکوها آغاز به کار خواهد کرد. مقیسه افزود: ساترا از فعالیت این مجمع و 
تقویت سامانه های تحلیل محتوا نظیر کدومو، چی خوبه و چه بازی حمایت خواهد کرد و یک برنامه رادیویی 

و تلویزیونی را به بیان تحلیل های مجمع در خصوص سریال های نمایش خانگی اختصاص خواهد داد./مهر

برگزاری نشست اعضای مجمع مشورتی ساترا هوملس ساخته شد

محمد خزاعی:

هنرمندان جدی تر به امور صنفی خود بپردازند
رییس سازمان سینمایی اعلام کرد: سینماگران استان ها تا پنجم مردادماه 
سال جاری فرصت دارند تا در طرح مسکن سینماگران شرکت کنند. محمد 
خزاعی گفت: مسکن یکی از مهم ترین دغدغه های بخش بزرگی از خانواده 
سینماست که خوشبختانه، پس از تصویب این طرح در اولین جلسه شورای 
عالی ســینما، همکاران بنده در سازمان ســینمایی بررسی ها و تعاملاتی 
گسترده ای را آغاز کرده اند تا شــرایط برای تحقق این امر دست کم برای 
جمعی از خانواده سینما که تاکنون از هیچگونه تسهیلات مسکن برخوردار 

نبوده اند، مهیا شود. 
وی با اشاره به اهتمام این سازمان در پیگیری مسائل مختلف در حوزه رفاه، 
معیشت و بیمه سینماگران در سال ۱۴۰2 افزود: پیگیری مسکن سینماگران در 
کنار ارتقا و ترمیم بیمه سینماگران از اولویت های سازمان در سال جدید است 
که خوشبختانه در خصوص بهبود وضعیت بیمه، جلسات خوبی با مسئولان 
سازمان تامین اجتماعی داشته ایم و کمیته ای مشترک در این زمینه فعال شده 

و تاکنون مقدمات و مذاکرات خوبی در راستای مسکن صورت گرفته است.
رئیس سازمان سینمایی با اشاره به معضل عمومی مسکن در کشور افزود: 
طبعا خانواده سینما نیز به عنوان بخشی از جامعه از دغدغه های معیشتی مردم 
و جامعه مستثنی نیستند و به استثنای افرادی خاص و تعدادی سلبریتی در 

این حوزه، خیلی ها، فاقد مسکن هستند. 
البته باید اشاره کرد که متاسفانه، در گذشته، به دلایل مختلف اقدام جامع 
و پایدار و تمرکز لازم در این حوزه برای ســینماگران انجام نشده بود. وی 
خاطرنشان کرد: بعد از پیگیری های موثر از طریق وزیر محترم ارشاد و سازمان 
سینمایی با مراکز ذیربط و تصویب این طرح در شورای عالی سینما، امیدواریم 
با مساعدت شورا و موافقت معاون اول رئیس جمهوری این طرح اجرایی شود. 
خزاعی، اجرایی شدن این توافق را اقدامی مهم در خانه دار شدن سینماگران 
واجد شــرایط و نیازمند خواند و ادامه داد: از همه ظرفیت های ســازمان 
سینمایی، نهادها و ارگان های دیگر برای تحقق این امر استفاده خواهیم کرد.

وی با بیان اینکه پس از پیگیری و انجام مکاتبات با صنوف 
سینمایی برای معرفی افراد واجد شرایط حدود هزار و ۶۵۹ نفر 

ثبت نام کرده اند، عنوان کرد: رویکرد سازمان سینمایی امسال، 
متمرکز بر رونق تولید، توسعه اشتغال و بهبود معیشت خانواده 

سینماســت و یکی از اهداف ما پیگیری کاهش مسائل معیشتی 
همکاران است که امیدوارم با مســاعی، همراهی و هم افزایی خود 
سینماگران و صنوف سینمایی این موضوع شکل عملیاتی تری پیدا 

کند.
خزاعی با اشاره به رونق چرخه تولید و اکران فیلم ها در سال جاری 

گفت: واقعیت این است که فضای عمومی کشور کمک کرد تا 
مردم از سینما استقبال بیشتری کنند که این امر شتاب 

بیشتر چرخه تولید فیلم را در پی خواهد داشت. قطعا 
معیشت خانواده سینما زمانی تامین می شود که سینما 

رونق داشته و مردم از آن استقبال کنند.
رئیس سازمان سینمایی تصریح کرد: همه تلاش 
ما و ســینماگران باید در راستای کمک به تقویت 
همدلی خانواده سینما و آرامش جامعه به کار گرفته 
شود تا سینما، مخاطبان و منافع خود را پیدا کند. 
توسعه زیرساخت، رونق تولید و اکران و اهتمام 
به موضوع معیشت و مسکن هنرمندان همگی 

در گرو فضای آرام فرهنگی و اجتماعی است  
چرا که در چنین اتمسفری سرمایه گذاران 
احســاس امنیت می کنند و هم متولیان با 
انگیزه تر و جدی تــر پیگیر امور خواهند 
بود و لازم است هنرمندان جدی تر به امور 

صنفی خود بپردازند./ایرنا


